

**Five Rivers
By-Law No. 23-04**

**By-Law Regarding Planning Services
Fees Provided by the Kent Regional
Service Commission.**

Under the authority vested in Section 127.1 of the Community Planning Act, the Municipal Council of the Village of Five Rivers, duly gathered, adopts the following:

1. The following fees will apply for the planning services provided by the Commission's Planning Department:

Zoning Confirmation:
100.00\$

Letter of compliance with by-laws; Letter confirming that the land use, buildings or constructions complies with a planning regulation: **200.00\$**

**First Reading /
Première lecture:**

**Second Reading /
Deuxième lecture:**

**Third reading and adoption /
Troisième lecture et adoption:**

Mayor / Maire

**Five Rivers
Arrêté n° 23-04**

**Arrêté concernant les frais de
services d'urbanisme fournis par la
commission de services régionaux de
Kent.**

En vertu des pouvoirs que lui confère l'article 127.1 de la Loi sur l'urbanisme, le Conseil municipal du village de Five Rivers, dûment réuni, adopte ce qui suit :

1. Les frais suivants s'appliqueront pour les services d'urbanisme fournis par le département d'aménagement de la Commission :

Lettre de confirmation de zonage :
100.00\$

Lettre de conformité aux arrêtés;
Lettre confirmant que l'affectation des terrains, bâtiments ou constructions est conforme à un règlement d'urbanisme: **200.00\$**

SEAL/SCEAU

Municipal Clerk / Greffier municipal